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El Col·legi Oficial d’Economistes, 
durant la reunió mantinguda ahir 
amb el líder del Partit Socialde·
mòcrata i vencedor dels comicis  
generals del 26 d’abril, Jaume Bar·
tumeu, es va oferir com a òrgan 
consultiu durant l’elaboració del 
nou marc fiscal, un dels assump·
tes més urgents que tindrà sobre 
la taula el futur Govern. 

Així ho va explicar el degà del 
Col·legi, Sergi Tejero, que va afegir 
que veuen la proposta fiscal del 
PS “bastant sensata i encertada”, 
perquè combina la imposició di·
recta amb la indirecta respectant 
el principi de competitivitat fiscal. 
No obstant, Tejero va dir que falta 
molta feina per fer. 

D’altra banda, durant la tro·
bada també es va tractar la ne·
cessitat d’oficialitzar els col·legis 
professionals i de desenvolupar 
la llei d’auditoria.

Tejero va explicar que van sol·
licitar una reunió amb Bartumeu 

per felicitar·lo per la victòria i per 
tractar les diverses qüestions que 
els preocupen. El degà va fer una 
valoració molt positiva de la tro·
bada, i va afegir que els membres 
de la junta estan molt “satisfets i 
esperançats amb el canvi”. 

Pel que fa al reconeixement 
dels col·legis professionals, els 
economistes esperen que amb el 
líder socialdemòcrata, que ja es 
va comprometre a solucionar·ho 

en les passades eleccions gene·
rals, ara pugui ser una realitat. 
Respecte a la llei d’auditoria, van 
demanar a Bartumeu si el Govern 
liberal havia elaborat un projecte 
de llei, cosa que el candidat a cap 
de Govern desconeix, i conside·
ren que el text s’ha de fer tenint 
en compte els professionals del 
país, inspirant·se en principis eu·
ropeus però també respectant les 
peculiaritats andorranes. 

Els economistes volen ajudar 
a elaborar el nou marc fiscal
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Un moment de la reunió de Bartumeu amb la junta del col·legi d’economistes.

El col·lectiu demana a Bartumeu desenvolupar la llei d’auditoria
Redacció/ana
anDorra la Vella


